
Fra: Tina Kvamme <tina.kvamme@gmail.com> 
Sendt: mandag 19. februar 2018 13:53 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Lyslanterner 
 

Hei! 

 

Vi skal gifte oss på Solholmen i Alverstraumen i juni, og hadde lyst til å sende opp noen 

lyslanterner på kvelden om været er fint. De vi ønkser å kjøpe er biologisk nedbrytbare, slik at 

det ikke blir liggende i naturen. Er det noen restriksjoner for å sende opp slike i kommunen 

(om det ikke er veldig skogbrannfare i perioden)? 

 

Mvh 

Tina Kvamme 


